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En ex6cution de la directive B9/686/CEE du 21 d6cembre 1989 modifi6e concernant le rapprochement des

l6gislations des 6tats membres relatives aux 6quipements de protection individuelle et des dispositions
pertinentes du code du travail, podant transposition de cette directive en droit franQais,'ln 

enforcement of amended directive 89/686/EEC of 21st of December 1989 on the approximation of the laws of the Members
States relating to personal protective equipment and in enforcement of relevant requirements of the French labour code,
providing for the transctiption of this directive into French regulations,

APAVE SUDEUROPE SAS, organisme notifi6, identifi6 sous le num6ro 0082, attribue l'
APAVE SIJDEUROPE SAS, notified body, identified under number 0082, awards the

EXTENSION DE L'ATTESTATION D'EXAMEN ( ( DE TYPE
(EC Type - Examination certificate extension)

N" 0082/2931160108/06 10431 EXT N"04/10/10

A l'6quipement suivant :
To the following equipment:

) Type d'6quipement : Connecteur
Category of equipment: Connector

) Marque commerciale : PROTEKT AZO'11
Trademark

Document authentifi6 par tampon sec
Document ceftified by dry stamP

)} Fabricant : PROTEKT - Ul. Starorudzka 9 - 93-403 LODZ - Poland
Manufacturer

) Description : Connecteur de classe B (connecteur de base), en acier nickel6, avec systdme de verrouillage manuel
par vis, longueur 110 mm, ouverture 18 mm (description d6taill6e dans le dossier d'extension
10.6.0528 et dans le rapport d'examen CE de type 06.6.0107).

Description Ctass B connectot (basic cotnnector) in nicket plated steel, with manual locking gate device by screw, length 110mm, opening

18 mm (detailed description in extension file 10.6.0528 and in EC type examination repoft 06.6.0107).

F R6f6rentiels techniques utilis6s : EN 362 :2004
Technical relerentials used

Le moddle objet de cette extension diffdre du moddle de base sur les points suivants :
The type covered by this extension is different from the basic model as regards the following points:

) Marque commerciale (moddle de base : PROTEKT Connector)
F Changement de marquage indication de la r6sistance statique " grand axe fermoir ferm6 verrouill6 25kN :

(moddle de base : 20kN)

Ces modifications ne remettent pas en cause la conformit6 aux exigences essentielles qui ont 6t6 prises en compte
pour l'attestation d'examen CE de type d6livr6e au moddle de base.'These 

changes do not question the conformity with the essential requirements taken into account to award the EC type examination certificate'

Date : 29 octobre 2010
Date : the 2{ October 2010
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cene extension compon" un" p"g".tti" ;;ilil ;;il;"r"tpli,". o,iginuux transmis au demandeur. Aucun duplicata ne sera delivr6.
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